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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljöminister Karolina Skog (MP)

2016/17:246 Översyn av strandskyddet

Bristen på bostäder, inte minst i storstäderna, utgör en av Sveriges största 
utmaningar. För att förbättra förutsättningarna för jobb och tillväxt i hela landet 
måste det befintliga bostadsbeståndet därför utnyttjas mycket bättre och antalet 
bostäder bli betydligt fler.  I dag krävs det ofta ett stort startkapital eller goda 
kontakter för att få tag på en bostad. Så kan det inte vara. I Sverige ska det vara 
enkelt att hitta ett boende. Ingen ska behöva tacka nej till jobb eller studier för 
att de inte hittar någonstans att bo. Vi måste därför ta krafttag i bostadspolitiken 
för att få en bättre och mer rörlig bostadsmarknad. 

För att fler bostäder ska kunna byggas måste strandskyddet bli mer flexibelt. 
Allmänhetens tillgång till stränder, vilken har sin grund i allemansrätten, är 
viktig att värna. Detsamma gäller den biologiska mångfalden i strandnära 
områden. Men hänsyn måste också tas till det ökade behovet av bostäder. 
Strandskyddet behöver därför reformeras så att mer mark kan frigöras för 
byggandet av bostäder.

Med anledning av det som anförs ovan vill jag fråga miljöminister Karolina 
Skog:

 

Avser ministern och regeringen att reformera strandskyddet för att möjliggöra 
för byggandet av fler bostäder?

………………………………………

Tina Ghasemi (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-27
Besvaras senast
2016-11-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


